
Zn: or.0012.3.2ol9 Protokół Nr 3/2019

ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady Gminy

odbytego w dniu 12 grudnia2019 roku

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Fałkowie.

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Rady Gminy Piotr Gonerka i na wstępie

powitał członków Komisji.
Stwierdził, że na stan 15 członków Komisji zgodtie zlistq obęcności w posiedzeniu

udział'bierze,14 co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych decyzji.

W posiedzeniu nie brała udziafu radna ElŻbięta Ś[wińska, która

usprawiedliwiła swoj4 nieobecnośó.

Lista obecności stanowi zał4czniknr 1 do protokofu'

Następnie Przewodniczący Komisj i powitał:

- Wójta Gminy Henryka Koniecznego,

- Sekretarza Gminy Barbarę Badelsk4,

- Podinspektora w lJrzędzie Gminy Wojciecha Domańskiego,

- Pracownika Gminnego ośrodka Pomocy Społecznej Magdalenę Pluta,

Lista obecności stanowi zał'ącznikrc 2 do niniejszego protokotu.

Wraz Z zwroszęniami uczestnicy posiedzenia otrzymali proponowany porzqdek

posiedzenia,Przewodniczący Rady Gminy zwrocit. się o zgłaszatie zmian do tego

porządku.

Do proponowanęgo porządku posiedzeniazmiatę zgłosił Wójt Gminy Henryk
Konieczny.
W zwlqzkuztym, ze Skarbnik Gminy wyjechata słuzbowo i nie moze aktualnie

uczęstruczyć w posiedzeniu wójt zwrocił. się o zmianę kolejności'punktów porządku

posiedzenia.

Radni jednogłośnie przyjęli wnioskowan4 zmianę, a następnie porz4dek posiedzenia w
następuj ącym brzmieniu:

1. otwarcię posiedzenia i stwierdzelute quorum.

2. Przyjęcie porz4dku posiedzenia

3. Przyjęcieprotokofu z poprzedniego wspólnego posiedzenia Komisji.

4. omówienie materiałów i projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Gminy.

5. opracowanie planów pracy stałych komisji Rady Gminy na2020 rok.

6. Opracowanie planu praay Rady Gminy ta20f0 rok.

7 . omówienie i zaopittiowanie projektu budzetu Gminy t zadań rzeczowychna
2020 rok.

8. Sprawy róŻnę.

9. Zakoilczęnie posiedzenia. 
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W zwi4zku ztym, Żę do protokołu zpoprzedniego wspólnego posiedzenia

Komisji odbytego w dniu 27 \tstopada}Ol9 roku nie zgtoszono żadnychuwag został

on przyj ęty j edno gło Śnie.

Ad.pkt.4.
Przewo dn iczqcy Rady Gminy prowadzenie p o s iedzenia prz ek azał Grze gorzowi

B aranowi Przewodn iczącemu Komisj i Rewizyj nej Rady Gminy.

Udzielił on głosu pracownikowi Urzędu Gminy ds. drogownictwa Wojciechowi

Domańskiemu, który omówił projekt uchwały na najbliższą sesję Rady Gminy.

Poinformował on, ie między irrrrymi przepisy ustawy o drogach publicznych oraz

ustawy o wspieraniu rozwoju usług i sieci telekomunikacyjnych mówię o tym, Że

organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego w drodze uchwały ustala

wysokośó stawek opłat za zajęcie pasa drogowego' uwzględniając kategorię drogi,

rodzĄ elementu zajętego pasa drogowego jak rownieŻ procentową wielkoŚć

zajmowanej szęrokości jezdni oraz rodzE urządzetia lub obiektu budowlanego

vmlęszczonego w pasie drogowym.

Jak dalej poinformował Wojciech Domański poprzednia uchwała w tyrn temacie

został'a podjęta przęz Radę Gminy w dniu 28 października 2016 roku, w zwt4zku ze

zmianąprzepisów konieczne jest podjęcie tej uchwały.

Uchwała okreŚla odpłatnoŚó za ząęcie pasa drogowęgo na cele ttezwiqzane z budową,

przebudową' remontem, utrzymaniem i ochron4 dróg poinformował Wojciech

Domański.
Kontynuując swoj4 wypowielŹ zapoznał radnych z propozycjami wysokoŚci stawek

tych opłat.

Radni jednogłośnie stwierdzlli, aby za umieszczenie w pasie drogowyn urz4dzetta

infrastruktury telekomunikacyjnej proponowan4 roazną stawkę za Im. powierzchni

pasa drogowego w wysokości 15,00 zŁ zwtększyc fia20,00 zł.

Następnie głos zabraŁa Magdalena Pluta Pracownik Gminrrego oŚrodka

PomocY Społecznej w Fałkowie i omówiła kolejne projekty uchwał na najbliższą sesję

Rady Gminy.
Jak stwierdztła zmiana ustawy o pomocy społecznej oraz ustawy o ochronie zdrowia

psychicznego wprow adziła istotne zmiany dotyczące naLiczanta odpłatnoścl za pob:1t"

osób bezdomnych w schroniskach dla osób bezdomnych oraz w schroniskach z

usfugami opiekuńcz1.mi.

Pani Magdalena Pluta szczegółowo omówiła zmiaty wprowadzone przęz

ustawodawcę W tym zak.resie między innymi wprowadzotą zasadę odpłatnośct za

pobyt w schronisku dla osób bezdomnych bezwzględu na wysokoŚć dochodu.

Poinformowała o procentowej wysokości odpłatności za pob5t" w schronisku osoby

bezdomnej w stosunku do jej kryterium dochodowego.
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Kryterium dochodowe dla osoby samotnie gospodarującej wynosi 701,00 zt (netto)

natomiast dla osoby będącej w rodzinie wynosi 528,00 (netto).

Na zakończellręudzieltła dodatkowych wyjaśnten.dotyczęcych omawianego tematu

Głos ponownię zabrałaMagdalena Pluta, która omówiła projekt uchwały.

Poinformował'a, ze Gmina pozyskała środki finansowe pochodzące z Europejskiego

Funduszu Społecznego na utworzenie i funkcjonowanie świetlicy środowiskowej.

W ramach tych środków przewiduje się utworzenie dwóch punktów świetlicy

Środowiskowej w Szkolę Podstawowej w Czermnie i Szkole Podstawowej w

Fałkowie.
Całkowita wartośó projektu wynosi 258 250,00 zŁ, w tym dofinansowanie w

wysokości 237 450,00 zt.

Będ4c przy gtosie poinformowała, Że szczegółowe zdania oraz orgatizację Swietlicy

określi Regulamin orgarizacyjty zatwierdzony przęz Kierownika Gminnego ośrodka

Pomocy Społecznej.
Świetlica przeznaczona jest d|a dzieci i rrńodzieŻy z rodzin dotkniętych problemami

społecznyrni, pobyt dziecka w Swietlicy j est nieodpłatny.

Jak dalej poinformowała Magdalena Pluta forma ta ma na celu zapewnięnie dziecku

w szczególności opieki i wychowania, pomocy w nauce' organizację czasu wolnego'

zabawę, zajęcia sportowe oraz rozwój zainteręsowań i udział między innymi w
zaj ę ciach s o cj oterap euty czny ch, 1 o g op e d y czny ch i terap ii p e da g o g i c znej .

Świetlicą kieruje Kierownik Gminnego ośrodka Pomocy Społecznej, który ponosi

rownieŻ odpowiedzialność za jej prawidłowe funkcjonowanie. Wykonuje równlei

czynności pracodawcy w stosunku do pracowników zatrudnionych w Świetlicy.

W ramach otrzymanych Środków do Świetlic zostanie zakupiony sprzęt i niezbędne

w1posażenie.
Jak dalej poinformowała Magdalena Pluta wszystkie informacje oraz Wyteria naboru

pracowników będą umieszczorrc na stronie Urzędu Gminy jak równieŹ Biuletynu

Infqrmacj i Publicznej Gminnego oŚrodka Pomocy Społecznej .

W omawianym temacie gł'os zabrali radni, ktorzy poruszyli sprawę odbierania

dzięci ze świetlicy przęz rodziców w przypadku' kiedy rodzice zróżnychprzyczynnie

będ4 mogli w danym dniu odebrac dziecka ze świetlicy.

Magda|ena Pluta wyjaśniła, ze obecnie nie jest to okręślonę w projekcie, ale

jeie1i będą takie pottzeby to w ramach posiadanych środków na realizację projektu

mo Żna taką zmianę wprowadzió.

W trakcie realtzacji Projektu w ramach posiadanych środków mozna będzie wnosió

uzasadnione potrzeb amt' zmiany poinformowała Magdalena Pluta.

Na zakonczetię omawianego tematu Magdalena Pluta :udzieliła dodatkowych

wyjaśnień i odpowiedziała na pytania.
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Następnie g|os zabrała Danuta Leśniewicz i omówiła kolejny projekt uchwaty.

Na wstępie poinformowaŁa, Że podczas obrad sesji w dniu 3I paździemika 2019 roku

Rada Gminy podjęła uchwałę w sprawie Regulaminu określajęcego wysokośó oraz

szczegół'owe warunki przyznaw ania dodatk ów oraz irrrrych składników w;lnagrodzenia

d\anauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę.

Uchwała zostaŁa przesłata do Wojewody Swiętokrzyskiego, sfużby Wojewody

dokonały oceny prawnej tej uchwały.

w dniu l0 grudnia 2019 roku do Urzędu Gminy wpłynęło od Wojewody

Świętokrzyskiego pismo wskazujące na nieprawidłowości w treści Regulaminu

określajęcego wysokośÓ oraz szczegółowe warunki przyznawanta dodatków dla

nauczycieli.
Będąc przy głosie Danuta Leśniewicz zapoztata z pismem Wojewody zawierającym

te nieprawidłowości i poinformowaŁa, Że projekt uchwały w sprawie zmiany

Regulaminu określaj4cego wysokość oraz szczegół.owe warunki przyznawania

dodatków dIanauczycieli będzie w porządku obrad najbliiszĄ sesji Rady Gminy.

Projekt kolejnej uchwały omówiła Sekretarz Gminy Barbara Badęlska.

Poinformowała,Żę do zaduilwłasnych Gminy talezy prowadzenię dzlałafizwi4zanych

z profiIaI<t.yką i rozwlqzywaniem problemów alkoholowych oraz przeciwdziałaniem

narkomanii.
Realizacja tych dztałań prowadzona jest w oparciu o Gminny Program Profilaktyki i
Rozwiązywania Problemów Alkoholow ych oraz Przęciw działania Narkomanii.

Jak dalej poinformowała Barbara Badelska celem podejmowanych dział'an związanych

z profi'Iaktyką i rozwl4zryaniem problemów alkoholowych oraz przeciwdziałaniem

narkomanii jest zapobiegatlie powstawaniu nowych problemów alkoholowych oraz

zmniejszanie tych, które występują atakŻe wszelkie dziatania profilaktyczte mające

na celu wyeliminowanię lub redukcj ę zagroŻetia narkomani4.

W Programie na2020 rok nacisk połozono taprowadzenie profilaktyki wśród dzieci i
rrt.o,dzięiy or az kontrol ę obrotu napoj ami alkoholowymi.

Będąc przy głosie szczegółowo omówiła poszczęgolne cele i dział'arua zawarle w

Programie na20f0 rok.

ZapoztaŁa ota takŻe z harmotogramem wydatków na rcalizację zadah objętych

Gminnym Programem w 20fO roku i poinformowała, Że na realizację tych zadah

zaplanowana zostaŁa kwota 80 000,00 zł.

Następnie głos zabrała radna jednoczeŚnie Przęwodnicząca Rady Rodziców w

Publicznej Szkole Podstawowej w Fałkowie Agnie szka Zętka-Zgatiacz.

W imieniu własnym oraz Rady Rodziców podziękowała ona za Środki finansowe jakie

zostały przęznaczofie z Programu na rok f0|9 na organizację Gwiazdkowego Turnieju

Sportowego, który odbył się w tej szkole.
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komisji i zaprosił'a p. Barbarę Zub i p. Dorotę Czechowską. Pani Agnieszka Zęnka-

Zganiacz - jako przewodniczqaa Rady Rodziców, zwrócIta się do Wójta z prośbą o

dodatkowe środki na za\<lp papieru ksero, poniewai w ubiegłym roku szkolnym z

Rady Rodziców zostało przęzfiaczone na ten cel ok. 3000 zł i jest to największy

wydatek w budzecie RR. Wójt odnosząc się do tej prośby wyrazIt. zdziwierue, ie
papier czy to w przeszł.ości czy obęcnie kupowany był przez rodziców i zapewtił', że

Środki na ten cel będą zabezpleczone' a Rada Rodziców moię swoje pieńądze

zadysponować na inne cele.

Na zakończęnie głos ponownie zabrał'a Barbara Badelska, która ludzielita

dodatkowych wyjaśnień i odpowiędziała na pytania radnych dotyczące zadanna2020

rok okreŚlonych w Gminnym Programie Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów

Alkoho 1 ow y ch or az P r ze ciw działatia N arko manii w Gmini e.

WyjaŚniła równiez zakres dztałafi i kompetencji Gminnej Komisji Rozwi4zywania

Problemów Alkoholowych w zakrę sie przeciw działania zj awi sku alkoholizmu.

Ad.pkt.5.
Prowadzenie posiedzenia przejqt Przewodniczący Komisji Spraw

obywatelskich Bogusław Bartos i zapozttał zebratych z proponowanylTl planem pracy

tej Komisjina2020 rok.
Radna jednocześnie członek tej Komisji Anrra Pluta sugerowała, aby posiedzenie

wyjazdowe Komisji dotyczące funkcjonalności boisk oraz placów zabaw

zorgatizowaÓ przed rozpoczęciem sezonu w celu rozęznania potrzeb remontów czy

teŻ uzupetnienia sprzętu.

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Maryla Domańska wyjaśniła, Że tęn punkt

do planu pracy Komisji Spraw obywatelskich został wprowadzony w poprzedniej

kadencji Rady Gminy' gdy ona byłaprzewodticzącą tej Komisji' ale jeŻelijest taka

potrzebato posiedzenie w tym temacię mozta zrobic wcześniej dodała.

W tym tęmacie gł'os zabrał równieŻ Przęwodnicz4cy Rady Gminy, który

poi4formowat., ze pracownicy Urzędu Gminy przeprowadzająprzegląd boisk i placów

zabaw przed rozpoczęciem sezonu.

Następnie Przęwodniczący Komisji Rewizyjnej Grzegorz Barat zapoznał, z

proponowan)rm planem pracy tej Komisjina}}2} rok.

Radna Agnieszka Zęttka- Zganlacz Zaproponowała, aby plan praay tej Komisji

uzlp ełnic o p rz epro w adzenie kontro 1 i dztała\no śc i S p ółki P o 1 s ki e o dp ady Komunalne.

Wójt Gminy wyjaśnił, że Komisja Rewizyjna Rady Gminy nie ma takich

uprawnień, aby kontrolować działalność spółki.

Komisja Rozwoju Gospodarczego jak równiez radni innych Komisji o ile będą tym

zaintere s owani mo gą ucze stni czy c w p o siedzeni ach doty czqcy ch działalrcści P o1 skich

odpadów Komunalnych dodał Wójt.
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Komisja Rozwoju Gospodarczego jakrownież radni innych Komisji o ile będą tym

zainteresowani mogą uczestniczyÓ w posiedzeniach dotyczących działalności Polskich

odpadów Komunalnych dodał wójt.
W tym temacie głos zabrał równiei Przęwodtlczqcy Rady Gminy, który

poinformował, ie podobnie jak w roku bieżącym rowruei w roku 2020 będzie

monitorow ana dziatalno Ś ć P olskich o dpadów Komunalnych.

Poparł on równiez wypowiedŹ Wójta dotyczqcq kontroli Polskich odpadów

Komunaln y ch przez Komisj ę Rewizyj na Rady Gminy.
Z proponowanym na 2020 rok planem pracy Komisji Rozwoju Gospodarczego

zapoznał Przewodn iczqcy tej Komisj i Jan Ruto wicz.

Ad.pkt.6.
W kolejnym punkcie posiedzenia głos zabrał. Przewodniczący Rady Gminy,

który zapoznał zebranych Z propozycjami tęmatów do planu pracy Rady Gminy na

2020 rok.
Jak poinformował plan pracy Rady Gminy jest odzwierciedleniem wielu tematów

ujętych w planach pracy poszczególnych Komisji Rady Gminy ta2020 rok.

Ponadto plan pracy Rady Gminy jest dokumentem otwartyrn i w trakcie roku do

porządku obrad sesji mogą być wprowadzanę tematy zgodnie z wynikaj4cymi w tym

okresie potrzebami dodał Piotr Gonęrka.

Ad.pkt.7.
Na wstępie głos zabrała Skarbnik Gminy Arrrra Wajnberger, która

poinformowała, że projekt budzetu Gminy na 2020 rok został opracowany w oparciu

o:

- ustawę z drua 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnyrrr,

- ustawę o finansach publicznych,
- pismo Wojewody Swiętokrzyskiego z dniaŁ3 puździernika 2019 roku,

- informację Krajowego Biura Wyborczego Delegatura w Kielcach z dnia 2|

paździemlka 2OI9 roku o kwocie dotacji przeznaczotlej na zadania zwrązafle Z .

prowadzeniem stałego rejestru wyborców w 2020 roku,

- propozycje planów finansowych jednostek bulżetowych,

Gmina na 2020 rok otrzymata z budżętu państwa subwencje ogólną w wysokości

8 369 983,00 Zł, w tym subwencja oświatowa 3 615,501,00 ZŁ, subwencja

wyrównaw cza 4 5I8 372,00 zł i subwencja równowazqca236 1 10,00 zł.

W dniu 14 listopada 2019 roku projekt budzetu został doręczony do Regionaltej lzby

Obrachunkowej w Kielcach w celu jego zaopiniowania.

Uchwałami Składu orzekającego Regionalnej Izby obrachunkowej z dnta26.II.L0I9

roku pozytywnie zaopiniowano:
- projekt uchwały budżetowej na2020 rok,
- projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy nalata
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2020-2025,
- możliwośó s|tnansowania deficytu budżetu planowanego w projekcie uchwały

budżetowej na2020 rok,
Łączną kwotę planowanych dochodów budzetu Gminy rc 20f0 rok ustalono w

wysokości f9 385 644p0 zł, z tego dochody bieiące to kwota 20 684 625,39 zł. i

. dochody maj4tkowe 8 701 018,95 zł'.

Łączna kwotę wydatków rc 2020 rok zaplattowano w wysokości 29 457 644,00 zł,

wydatki bieŻ4ceto 18 912 L23,05 zł.iwydatki majątkowe to l0 545 520,95 zł,

W budżecie Gminy na 2020 rok zostały ustalone również wydatki w kwocie

8 898 626,16 zł na ręa\izację programów i projektów ze Środków pochodzących z

budżetu Unii Europejskiej oraz innych żrodet zagraticztych, niepodlegających

zwrotowi.
Na 2020 rok został ustalony deficyt bud:ietu Gminy w wysokości 72 000,00 zł, który

zostanie sfinansow any przychodami pochodzącymt z kredytów.

Następnie Wójt Gminy poinformował o zadatiach inwestycyjnych

zaplatowatych na 2020 rok:

- przebudowa drogi gminnej Zbojto-Greszczyn z dofinansowaniem w ramach

Funduszu Dróg Samorządowych,

- przebudowa dróg gminnych w miejscowościach: Gustawów, Papiernia, Sulborowice,

Skórnice, Stanisławów, Fałków i olszamowice, szacunkowa wartoŚć zadatia to kwota

500 000,00 zł',którabędzie pochodzió w całości ze Środków własnych,

oraz o zadatia wieloletnich:
- kompleksowa tęrmomodernizacja budynków użyteczności publicznej na terenie

Gminy (szkoły podstawowej i hali sportowej w Fałkowle oraz szkoły podstawowej i

remizy OSP w Czermnie).

Zadatię zostało zgtoszone do dofinansowania w ramach środków Regionalnego

Programu operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego na lata 2014-2020,

całkowita wartość zadanta w1mosi 4 757 643,69 Zł, w tym 85% dotacji z

Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego i l0% zbudŻetu Państwa.

Na 2O2O rok zaplanowano wykonanię prac termomodemizacyjtych wartości

4 757 643,69 zł.przy udziale Środków własnych w wysokości 50ń.

. ręwitalizacja miejscowości Fałków, całkowita wartośó tego zadatia realtzowanego

przęz Gminę wynosi 3 838 964,77 zł., w tym75oń dotacji z Europejskiego Funduszu

Rozwoju Regionalnego i 50ń zę środków budżetu Państwa.

Na 2020 rok zaplanowano wykonanie prac wartości 2 289 140,00 zł' przy udziale

Środków własnych w wysokościZ}oń.
- kompleksowa modernizacja oświetlenia ulicznego na energooszczędne LED, zadanie

' planowane do realizacjtw latach 2020-f02I, zgłoszone do dofinansowania ze Środków
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w ramach Regionalnego programu operacyjnego Województwa Swiętokrzyskiego,

całkowita wartość tego zadania to 1 85I842,47 zł.w tym85oń dotacji z EFRR.

Na rok 2020 zaplanowano wykonaó prace o wartości l 85I 842,47 zł przy udziale

środków własnych w wysokości 15 oń.

Będ4c przy głosie Wójt poinformował., ie w 2020 roku planowane są zadania w

zakresie dróg powiatowych z udziałem środków Starostwa Powiatowego w Końskich

oraz droggminnych współfinansowanych ze środków Lasów Państwowych.

Kontynuując swoją wypowiedź wójt poinformował., Że w miarę mozliwości

finansowych w 2020 roku realizowane będą równiez inne zadania między innyrni z

zakresu drogownictwa zgodnie ze zgłaszanymi w tyrrr zakresie potrzebami.

Na zakończenię Wójt oraz Skarbnik Gminy udzielili dodatkowych wyjaśnień i
odpowiedzieli Ia pytania radnych doĘczqce projektu budzetu or.az zadin

inwestycyjnych na 2020 rok.

Ad.pkt.8.
Prowadzenie posiedzenia przejął Przewodntczy Komisji Rozwoju

Gospodarczego Jar- Rutowicz i udzielił głosu pracownikowi ds. drogownictwa w
IJ rzędzie Gminy Woj ciechowi Domańskiemu.

Poinformował on, że WojewódzkJ Inspektor Nadzoru Budowlanego w Kielcach w

dniu 20.09.20|8 roku wydał decyĄę nakładaj4cq Ia Gminę Fałków obowięzek

wykonania oceny stanu technicznego i przydatności do uzytkowania wiaduktu

kolejowego w ciągu drogi gminrrej łączącej miejscowoŚci olszamowice i Studzieniec.

Gmina odwołała się od tej decyzji składając wniosek do Głównego Inspektora

Nadzoru Budowlanego w Warszawie.

Główny Inspektor Nadzoru Budowlanego utrzymał w mocy decyzję Wojewódzkiego

Inspektora Nadzoru Budowlanego w Kielcach.
Gmina wniosła skargę na decyzję Głównego Inspektora Nadzoru Budowlanego do

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnęgo w Warszawie.

Wojewódzki Sad Administracyjny w Warszawie po tozpoznaniu sprawy ta rozprawie

w dniu 7.II.20I9 roku zobowtązał Gminę do przeprowadzenia kontroli stanu

technicznego tego wiaduktu.

W zwiqz1u z powyŻszym Gmina zIęci wykonanie przeglądll okresowego wiaduktu

wraz z ksi4żką obięktu wyspecjalizowanej w tej dztedzinie firmie.

Wypowiedz Wojciecha Domańskiego uzupełnił Wójt Gminy, który udzielił

dodatkowych wyj aśn lefi doty cz4cych te go tematu.

Będąc przy głosie Wojciech Domański poinformował, że PKP Polskie Linie

Kolejowe S.A. Centrum Realizacji Inwestycji w Warszawie zwrociły się do Urzędu

Gminy z wnioskami o przekazanie informacji czy wiadukt znajil44cy się w ciągu

drogi gminnej olszamowice-Studzienic jest ptzydatny czy też jest zbędny do

prowadzenia ruchu lokalnego nad linię kolejow4.

str. B



W dalszej treŚci pisma wskazano, ie w przypadku potwierdzenia zbędności tego

wiaduktu Polskie Linie Kolejowe rozpocztą działania prowadzące do likwidacji tego

wiaduktu dodał Wojciech Domański
Kontynuując swoją wypowiedŹ Wojciech Domński poinformował, ze pismo

podobnej treści PKP skierowały w sprawie wiaduktu ztajdujqcego się w miejscowości

Starzechowice.
Po przedyskutowaniu uznano' ze wiadukt w miejscowoŚci Starzęchowice jest

zbędny d\a potrzeb organizacji ruchu lokalnego o czym na\eżry poinformować Polskie

Linie Kolejowe.
Następnie głos zabrała radna Agnieszka Zerka.Zgatiacz, która poruszyta temat

dotyczący opłaty za odbiór odpadów od mieszkańców.

Wójt wyjaśnił, że w postepowaniu przetargowyfiI na odbiór odpadów wpłynęła

1 oferta od firmy EKOM odbierającej dotychczas odpady od mieszkańców Gminy.

Kwota jaką firma określiła w ofercie wynosiła dwukrotnie więcej niz w roku

bieŻącym.
W związkuztymprzetargten w dniu 11 grudnia 2019 roku zostat.uniewazniony.

Tego Samego dnia ponownie ogłoszono przetargnieograniczony na odbiór, transport i

zagospodarowanie odpadów od właścicieli nieruchomości zamieszkałych na terenie

Gminy.
Tęrmin składania ofert wyznaczorrc do dnia 23 grudnta 2019 roku, do najbliższej sesji

Rady Gminy będzie wiadomo odnoŚnie wysokoŚci stawek opłat za odblór odpadów

poinformował Wójt.

Radny z miejscowości W4sosz Robert Bomba zwroclt się o remont w budynku

strainicy oSP w tej miejscowoŚci.

Następnie gł'os zabrał Przewodniczący Rady Gminy i poinformował, ięwzoręm

|at ubiegłych Świętokrzyski oŚrodek Doradztwa Rolniczego w Modliszewicach

zwrociŁ się z propozycjąprenumeraty w 2020 roku czasopisma Aktualności Rolnicze.

W 7więzku z tym zwrocił' się do radnych o Zaproponowanie miesięcznej liczby

egzemplarzy tego czas opi sma.

Radni zadecydowali' aby było to 30 egzemplarzy miesięcznie.

Będ4c przy głosie Przewodniczqcy Rady Gminy złoŻył wszystkim uczestnikom

posiedzen ia oraz ich rodzin om życzetia z okazji zbliżajqcych się Świąt Bozego

Narodzenia.
Ad.pkt.9.

W związku ze zrea\łzowaniem porz4dku posiedzenia Przewodntczący Rady

Gminy p o dziękował w szystki m za udziaŁ i zankaqł p o siedzenie.

Na tym protokół zakonczono.

Protokółowała:
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